
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 3. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 508
Vil ministeren oplyse, om den eksisterende udligningsordning på noget tidspunkt har 
været notificeret til Europa-Kommissionen som en støtteordning med henblik på at afklare 
ordningens overensstemmelse med EU’s statsstøtteregler? Hvis dette ikke er sket, vil 
ministeren da redegøre for baggrunden herfor?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand

1/1

Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 2020-21
KEF Alm.del - Spørgsmål 508

Offentligt


